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District Theme: “Working Together in Service” 

Monthly Newsletter

District Community Events:

9/8人口普查活動記者會新聞稿

各位新聞界先進, 記者先生女士您好, 
國際獅子會將於9/8 上午12:00假San Gabriel 順發超市門口（聖蓋博大道上）舉行”關懷社區, 協助人口
普查”活動記者說明會, 希望各位記者先進屆時能蒞臨指導, 並發稿宣傳. 萬分感謝! 

新聞稿如下: 
國際獅子會成立至今己103年, 全球擁有超過140萬名會員, 以服務社會, 關懷社區為職志, 每年全球服務
超過兩億人次. 使全世界國家給予國際獅子會極高評價. 
本次活動由國際獅子會MD4-L2的兩位專區主席(Region Chair)發起, 多個獅子會響應,共同為政府每十年
一次的人口普查活動盡一份力, 為社區提供服務, 還未填寫或需要協助填寫的居民可以到現場由人口普
查局職員協助, 國際獅子會將提供免費的精美禮品給每一位填表的居民。

時間: 9月12號星期六上午九點到12點
地點: 聖蓋博市順發超市（地址 1635 S. San Gabriel Blvd., San Gabriel, CA 91776 ).   

人口普查為何如此重要呢？您對2020年人口普查的回答是安全的並受聯邦法律保護您的答案只能用於
製作統計資料不能以任何方式用於對您不利的地方。根據法律，對美國人口普查局住家和企業問卷調
查的所有檔案都完全保密。人口普查提供的關鍵數據可以影響您生活中的許多不同層面。 包含與你我
息息相關生活成面的立法對企業主對教師和許多其他不同層面的人，每天都使用此數據在您的社區中
提供服務，產品和援助。
Foothill專區主席SCARLETT KU, San Gabriel 專區主席JENNY WANG, 及與會多會會長. 共同策劃執行. 如
果您也願意參加全世界最大的公益慈善組織-國際獅子會. 也請與專區主席SCARLETT KU連絡. 她的電
話是626-437-1168. 
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1. https://huarenone.com/2020/09/08/%e5%9b%bd%e9%99%85%e7%8b%ae%e5%ad%90%e4%bc%9a%e4%
b8%be%e5%8a%9e%e5%85%b3%e6%80%80%e7%a4%be%e5%8c%ba%e5%8d%8f%e5%8a%a9%e4%ba%ba%
e5%8f%a3%e6%99%ae%e6%9f%a5%e6%b4%bb%e5%8a%a8/

2. https://m.youtube.com/watch?feature=youtu.be&v=yuz82GfOOuc

3. https:https://icitynews.com.cn/?p=286997

4. https://icitynews.com.cn/?p=286997

5. https://www.usnewsexpress.com/archives/120585

September 8th Press Release of Census Event Press Conference

Dear ladies and gentlemen of the media, and journalists, 
Lions Clubs International will hold a press briefing on the event "Caring for the Community, Assisting the Census" at the entrance of 
Shun Fat Supermarket in San Gabriel (on San Gabriel Avenue) at 12:00 on 9/8 in the morning. Publication promotion. Thank you 
very much!

The press release is as follows:
It has been 103 years since the establishment of Lions Clubs International. The organization has more than 1.4 million members 
worldwide, focusing on serving the society and caring for the community as its mission. It serves more than 200 million people 
worldwide every year granting countries all over the world to shower high praise on Lions Clubs International.
This event was initiated by the two Region Chairs of Lions Clubs International MD4-L2, assisted by multiple Lions clubs to jointly 
responded and contribute to the government’s once every decade census activities to provide services to the community. Residents 
who fill out or need assistance to fill in the form can go to the scene to be assisted by the Census Bureau staff, and Lions International 
will provide complimentary gifts to every resident who fills out the form.

Time: Saturday, September 12th from 9AM - 12PM
Location: San Gabriel Superstore (Address 1635 S. San Gabriel Blvd., San Gabriel, CA 91776).

Why is the Census so important? Your answers to the 2020 Census are safe and protected by federal law. Your answers can only be 
used to produce statistics and cannot be used in any way that is harmful and unbeneficial for you. According to the law, all files of the 
US Census Bureau's home and business questionnaire surveys are completely confidential. The key data provided by the Census can 
influence many different aspects of your life. This data is constantly taken into account by legislators, business owners, teachers, and 
many others who utilize it at different levels to provide services, products, and assistance in your community.

Foothill Region Chair SCARLETT KU, San Gabriel Region Chair JENNY WANG, and conference presidents joint planning and 
execution. If you are willing to participate in the world's largest charity organization, Lions Clubs International. Please also contact the 
Region Chair SCARLETT KU. Her phone number is 626-437-1168.

Attached link for yesterday press conference.
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1.	https://huarenone.com/2020/09/08/%e5%9b%bd%e9%99%85%e7%8b%ae%e5%ad%90%e4%bc%9a%e4%b8%be%e5%8a%9e%e5%85%b3%e6%80%80%e7%a4%be%e5%8c%ba%e5%8d%8f%e5%8a%a9%e4%ba%ba%e5%8f%a3%e6%99%ae%e6%9f%a5%e6%b4%bb%e5%8a%a8/


9/13 Sunday 1:00pm - 5pm 
District 4-L2 is inviting you to a scheduled Zoom meeting.

Topic: Certified Guiding Lions training (Chinese Materials)

Join Zoom Meeting

https://us02web.zoom.us/j/88272751442?pwd=czIyaGxJc1ZML0I5REpjeldaWU0zUT09

Meeting ID: 882 7275 1442

Passcode: 018441

One tap mobile

+16699009128,,88272751442#,,,,,,0#,,018441# US (San Jose)

+12532158782,,88272751442#,,,,,,0#,,018441# US (Tacoma)

Dial by your location

+1 669 900 9128 US (San Jose)

+1 253 215 8782 US (Tacoma)

+1 346 248 7799 US (Houston)

+1 312 626 6799 US (Chicago)

+1 646 558 8656 US (New York)

+1 301 715 8592 US (Germantown)

Meeting ID: 882 7275 1442

Passcode: 018441

Find your local number: https://us02web.zoom.us/u/kmZFAp7vm

District Leadership Training:
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https://us02web.zoom.us/j/88272751442?pwd=czIyaGxJc1ZML0I5REpjeldaWU0zUT09
https://us02web.zoom.us/u/kmZFAp7vm


     



CONTRIBUTE  TO
UNITED  STATES  CENSUS  2020

LIONS CLUB INTERNATIONAL
IN COLLABORATION WITH 

CONTACT :
SCARLETT KU 
AT 626-437-1168

LOCATION:  

1635 S. San Gabriel Blvd., San
Gabriel, CA 91776

Your answers to the 2020 Census are safe and protected by federal law. Your answers
can only be used to produce statistics and cannot be used in any way that is harmful
and unbeneficial for you. According to the law, all files of the US Census
Bureau's home and business questionnaire surveys are completely confidential.

DATE:  

Sept 9th, 2020
TIME:  

9AM - 12PM

UNITED STATES CENSUS BUREAU 2020
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